

報名方法 Application Procedures

(香港地區參賽者)

1 郵遞報名表 By Post

■ 由即日起至2019年6月23日止(以郵戳日期為準), 參賽者可郵寄(1)報名表格、(2)參賽費用支票(支票抬頭:「香港青少年音樂發展協會」)到「觀塘 巧明街116-118號萬年工業大廈3樓A座31號舖 香港青少年音樂發展協會」, 信封面請註明「報名香港(亞洲)青少年音樂大賽2019」

■ The entry deadline is on 23 June 2019 (By Postmark). Please submit completed entry form with the cheque of entry fee (Heading: "Hong Kong Youth Music Development Association") by post to the following address: HKYMDA, Shop 31, Block A, 3/F, Manning Industrial Building 116-118 Howming Street, Kwun Tong, Hong Kong.

2 電話報名 Whatsapp Registration

■ 請先把報名費總數傳入以下中國銀行戶口

012-721-1-014968-4

香港青少年音樂發展協會

再將過數紙, 連同已填好之報名表格拍照, 傳到以下whatsapp號碼:

9551 6345 Salle de Piano

■ Please make a bank deposit of your Registration fee into the following account of Bank of China (Hong Kong) Limited:

012-721-1-014968-4

Hong Kong Youth Music Development Association

Then, send the picture of the transaction slip and filled registration form to the following whatsapp number:

9551 6345 Salle de Piano

重要事項 Important Notice :

1. 香港(亞洲)青少年音樂大賽2019將於2019年7月12至18日在香港舉行。

The Hong Kong (Asia) Youth Music Competition 2019 will be held in Hong Kong from 12 to 18 July 2019.

2. 評委會之決定為最後決定, 任何人不得提出任何質詢或申訴。

The decision of the judge is final and undisputable, no inquiry or complain will be accepted.

3. 本賽事委員會有權更改有關比賽之一切事宜而不作另行通知。

Organising committee reserve the right to amend the above mentioned regulation without prior notice.

香港(亞洲)青少年音樂大賽2019參賽報名表

Hong Kong (Asia) Youth Music Competition 2019 Application Form

*請用正楷填寫 Please complete in BLOCK letters

*可自行影印多份報名表 Application Form can be photocopied for Application

*每組四手聯彈及雙鋼琴項目之兩名參賽者須分別填寫兩份報名表, 並釘好一同報名。

The 2 candidates of Duet groups and Duo groups must complete the application forms separately and stapled together.

個人資料 Personal Information: (下列資料將會用作印製證書,請以正楷清晰填寫)

姓 Surname _____ 名 First name _____

出生日期 Date of birth _____

出生地點 Place of birth _____

通訊地址 Address _____

聯絡號碼 Contact number _____ 傳真 Fax _____

電郵地址 Email address _____

現任樂器老師全名 Full name of your current Instrumental teacher _____

導師電郵 Teacher's email _____

目前就讀之學校 Name of your current music school _____

參賽曲目資料 Repertoire Information:

參賽組別編號 Class number _____ 組別名稱 Class _____

參賽曲目 Repertoire	作者 Composer	演奏時間 Duration

本人已仔細閱讀有關比賽之所有規定, 並願意無條件遵守有關規定及接受評委會之一切決定。

I have read all the rules as set down in the Competition Prospectus, I undertake to honor these rules and also to accept all decisions of the jury.

香港(亞洲)青少年音樂大賽2019個人資料通知

Hong Kong (Asia) Youth Music Competition 2019 Personal Data Notice

以下內容有關閣下參加香港(亞洲)青少年音樂大賽2019而提供之個人資料, 請細閱:

In connection with the personal data that you provide in respect of your application for Hong Kong (Asia) Youth Music Competition 2019, please read the following items carefully.

1. 所有被賽會收取之個人資料為提供參加香港(亞洲)青少年音樂大賽2019之用, 資料將會保密, 並於賽後三個月內銷毀。

2. 若參賽者不完全提供個人資料或提供之資料有誤, 本賽會保留不受理該參賽者之參賽權利。

1. The competition committee solicits personal data from applicants on order to facilitate the processing of Hong Kong (Asia) Youth Music Competition 2019 purpose, data collected will be kept in confidential and deleted in 3 months.

2. The competition committee reserves the right not to process such applications in the event that the personal data is withering incomplete or inaccurate.

參賽者簽名 Candidate's Signature _____

監護人簽名 Parent/Guardian's Signature _____
(18歲以下之參賽者適用) (for applicant under the age of 18)

日期 Date _____